



CEIBS is 20!

中欧20周年校庆特刊

持续一年的中欧20周年校庆活动将在11月8日达到高潮。在本期封面故事中，来自商界和学界的领袖人物，包括荷兰王室成员，纷纷向中欧20周年校庆表达了祝福。我们还呈现了15位影响中欧历史的杰出人物的故事，梳理了这一年来群星璀璨、精彩纷呈的校庆活动；学院领导也表达了他们对于中欧未来20年的展望。

敬请阅读以下相关文章：

- 中欧20年：祝福满园自馨香
- 中欧的15位杰出人物
- 中欧20周年校庆活动一览
- 展望中欧未来20年

It's been a year-long celebration of CEIBS' 20th Anniversary which falls on November 8. In this **Cover Story**, leaders of commerce and academia – and even royalty – provide special anniversary wishes that capture the essence of what CEIBS@20 means to them. We also feature 15 individuals who've helped shape the school's history, a wrap-up of some of the stellar events staged throughout the year, and school leaders offer us a glimpse of what's ahead for the next 20 years.

Read on for more in:

- CEIBS@20 – Messages from Luminaries in China & Abroad
- The CEIBS 15
- It's a Celebration!
- The Next 20 Years.

